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РЕФЕРАТ 

 

Дипломная работа: 72 с., 55 источников, 1 приложение 

 

ВОЕННАЯ ПРЕССА КНР, ИДЕОЛОГИЯ, СМИ, АРМИЯ, НАРОДНО-

ОСВОБОДИТЕЛЬНАЯ АРМИЯ КИТАЯ, ПОЛИТИКА, ЦЕНЗУРА, 

ВОЕННАЯ ЖУРНАЛИСТИКА, КОММУНИЗМ, ПАРТИЙНЫЙ КОНТРОЛЬ, 

ТЕХНОЛОГИИ, ОБЩЕСТВО, ГЛОБАЛЬНОЕ ВЛИЯНИЕ 

Объект исследования – военная пресса КНР, включая ее историческое 

развитие, текущие тренды и будущие направления.  

Предмет исследования – ключевые этапы и события в истории военной 

прессы КНР. 

Цель работы: всесторонний анализ развития военной прессы КНР с 

момента ее возникновения до современного состояния. 

Методы исследования: исторический метод позволяет проследить 

эволюцию военной прессы и выявить основные этапы ее становления; 

контент-анализ позволяет понять, какие темы и вопросы наиболее актуальны 

в военной прессе и как они освещаются; сравнительный анализ позволяет 

выявить уникальные черты и общие тенденции в развитии военной прессы; 

метод анализа позволяет получить доступ к первоисточникам и официальной 

информации, необходимой для исследования. 

Результаты исследования и их новизна: описана история развития 

военной прессы КНР; исследовано современное состояние военной прессы 

КНР и перспективы ее развития. 

Научная новизна заключается в целенаправленном исследовании 

военной прессы в уникальном контексте медиа- и экономического 

ландшафта Китая.  

Достоверность материалов и результатов дипломной работы: автор 

работы подтверждает достоверность материалов и результатов дипломной 

работы, а также самостоятельность ее выполнения.  

Область возможного практического применения: результаты 

исследования имеют практическое значение для работников СМИ, 

бизнесменов и педагогов. Понимание проблем и возможностей китайской 

деловой журналистики может стать основой для разработки стратегий 

повышения качества журналистской работы, поощрения инноваций и 

продвижения высоких профессиональных стандартов в этой области. 
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ABSTRACT 

 

Diploma thesis: 72 p., 55 sources, 1 annex 

 

MILITARY PRESS OF THE PRC, IDEOLOGY, MEDIA, ARMY, 

PEOPLE'S LIBERATION ARMY OF CHINA, POLITICS, CENSORSHIP, 

MILITARY JOURNALISM, COMMUNISM, PARTY CONTROL, 

TECHNOLOGY, SOCIETY, GLOBAL INFLUENCE 

 

The object of research is the military press of the PRC, including its historical 

development, current trends and future directions.  

The subject of the research is the key stages and events in the history of the 

military press of the PRC. 

The purpose of the thesis: a comprehensive analysis of the development of the 

military press of the PRC from its inception to its current state. 

Research methods: the historical method allows us to trace the evolution of 

the military press and identify the main stages of its formation; content analysis 

allows us to understand which topics and issues are most relevant in the military 

press and how they are covered; comparative analysis allows us to identify unique 

features and general trends in the development of the military press; the method of 

analysis allows us to gain access to primary sources and official information 

necessary for the study.  

The results of the work and their novelty: the history of the development of 

the military press of the PRC is described; the current state of the military press of 

the PRC and the prospects for its development are studied. 

 The scientific novelty lies in the targeted study of the military press in the 

unique context of the media and economic landscape of China.  

Authenticity of materials and results of the diploma work: the author of the 

work confirms the reliability of the materials and results of the thesis, as well as the 

independence of its implementation. 

Recommendations on the usage: the results of the study are of practical 

importance for media professionals, businessmen and educators. Understanding the 

challenges and opportunities of Chinese business journalism can become the basis 

for developing strategies to improve the quality of journalistic work, encourage 

innovation, and promote high professional standards in this field. 

 


